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Dzień dobry, 

chciałbym zgłosić drobną uwagę do protokołu: 

w punkcie 5 jest moja wypowiedź „Radny Marcin Krawiec podziękował Staroście za taką deklarację. 

Podkreślił, że wolę nabycia udziałów w Funduszu Poręczeń Kredytowych odbierają jako pozytywną 

reakcję na ich wcześniejsze postulaty.” 

Proszę o wprowadzenie zmiany ponieważ podziękowałem wówczas Staroście za wypowiedź na 

temat działań Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości i stwierdziłem, iż odbieram ją jako 

pozytywną reakcję na zgłaszane przez nas wcześniej postulaty dotyczące planów zarządu związanych 

z ograniczeniem uczestnictwa w Stowarzyszeniu. Dodałem że mam nadzieję że nie będziemy musieli 

dokonywać żadnych zmian w zakresie uczestnictwa w Stowarzyszeniu. 

Dziękuję i pozdrawiam 

Marcin Krawiec 

 

 

 

 

 


